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Ik kan beiden wel oppakken. Heb de gegevens van Egos.

Van:BEE BB)JEEM 2 minvws.nl>
Verzonden: woensdag 10 maart 2021 11:28

Aan:BB512: | | 5.1.2¢ |} <JEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: quarantaine inreizigers

HI,

Eens met aanpak (niet doen) politie.
Moet wel een geruststellend mailtje naar [EEE]
Kan ik doen maar dan moet ik reminder hebben

Kmar loopt tot nu toe altijd via JenV. Goeie inschatting ovrigens
Dus zij moeten dat doen. Kan dat via||EXEDie werkt altijd mee.

Grt EAP

Van:=BE [| 5.1.2¢ JERE @ minvws ni>

Verzonden: woensdag 10 maart 2021 10:59

CC: [EAL IERREICR PL)< ) minvws.nl>

Onderwerp: quarantaine inreizigers

Ter informatie en verzoek om advies:

1. Gisteren hebben we gesproken over de mogelijke inzet van politie bij grenscontroles. Zie echter onderstaande mail van

IEEE. ons advies is om voorlopig geen nadere effort te steken in aanhaken politie bij flitscontroles aan de

grens. Met overige partijen komen we naar verwachting tot werkbare oplossingen.

2. Uit werkgroep Wegverkeer blijkt dat MinDEF niet op de hoogte is van Kmar inzet. Dit zou in principe een taak zijn voor

JenV om DEF daarover te informeren. Pas volgende week komt minDEF er formeel achter in MCC, dat is o.i. te laat.

5.1.2e geeft aan dat een signaal vooraf belangrijk is omdat zowel JenV als DEF gaan over KMar. Graag je
advies welke route: vragen we JenV om dit te communiceren naar DEF of doen we dat zelf vanuit VWS (en dan op

welke level?)

Met vriendelijke groet,

Mobiel: 06-

E-mail: minvws.nl

Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 15:10

Aan: IEEDN EEE). (GEED)) EER @ rminvws.n >; EXEESEEEZIIEREDY) - peMo JERE @ minienw.nl>
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CC: SK - Nationale Veiligheid<AI © colitie.nl>
Onderwerp: quarantaine inreizigers

De afgelopen periode hebben onze collega’s onderling veel contact gehad over de quarantaineplicht inzreizigers en eind vorige
week hebben we ook kunnen meelezen op de concept ministeriele regeling. Heel prettig om aan de voorkant meegenomen te

worden. Zoals eerder aangegeven zien wij voor politie geen taak en hebben we —

gegeven de huidige werklast door o.a. de

handhaving coronamaatregelen en de tijdgeest van toenemend maatschappelijk ongenoegen
— ook geen capaciteit om hierin iets te

betekenen.

Tot dusver werd dit goed opgepakt (waarvoor dank) maar zojuist zag ik toch iets in een verslag van een overleg. De tekst waar ik op

aansloeg is als volgt:

"VR had geopperd dat de treinen en touringcars de vervoerders zelf de inname van de g-formulieren verzorgen. IenW is hier op

tegen. Is geen taak van vervoerders, en IenW wil die taak daar niet beleggen. VWS gaat met de NS en de Dienst Infrastructuur

(domein spoor) van de Landelijke Eenheid van de politie en IenW in gesprek om mogelijkheden te onderzoeken om de taak van

inname te beleggen bij die dienst tav de treinen”

Om te voorkomen dat veel tijd en energie in bovenstaande actiepunt wordt gestoken, hecht ik eraan jullie zelf te mailen. Onze

voorzichtigheid komt oprecht niet voort uit onwil maar uit zorg voor de politieprocessen. Gelijk aan de zorg hebben we inmiddels ook

te maken met uitgestelde politie-zorg en dat is zorgelijk.

[IE]

Met vriendelijke groet,

Nieuwe Uitleg 1, 2514 BP Den Haag
Postbus 17107. 2502 CC Den Haag
M +31 6 [EERIE


